
هفته پنجم رقابت های لیگ قهرمانان اروپا از امشـــب آغاز 

می شود که در حساس ترین مصاف امشب رئال مادرید در 

خانه برابر پاری ســـن ژرمن نبردی انتقامی را برگزار خواهد 

کـــرد و یوونتوس نیـــز در دیدار جذاب بـــا اتلتیکومادرید 

دیدار می کند. رئالی ها در دیدار امشـــب به دنبال قطعی 

کردن صعود خود به مرحله بعد هستند و با توجه به فاصله 

5 امتیـــازی دو تیم در صدر جدول، بعید اســـت زیدان و 

شاگردانش بتوانند به عنوان تیم نخست راهی دور بعد شوند. 

به دنبال صعود

پاریســـی ها در دیدار رفت با نتیجه دور از انتظار 3 بر صفر 

رئال را مغلوب کردند و حالا بدون گل خورده و کسب تمامی 

امتیازات ممکن از 4 بازی گذشته در صدر جدول قرار دارند. 

رئالی ها هم تقریبا از صعود مطمئن هســـتند مگر اینکه در 

دو بازی آخرشان نتایج عجیبی رخ دهد و بروخه بلژیک به 

جای آنها راهی دور بعد شود. زیدان و شاگردانش فصل را 

بد شروع کردند و چند نتیجه ضعیف ازجمله شکست برابر 

حریف فرانســـوی در بازی رفت، این مربی فرانســـوی را تا 

آستانه برکناری هم پیش برد، اما در ادامه آنها متحول شدند 

و به لطف دو برد پیاپی برابر گالاتاسرای در لیگ قهرمانان 

حالا 7 امتیازی هستند. شکست در دیدار امشب می تواند 

حساسیت دیدار آخر آنها در دور گروهی را بسیار بالاتر ببرد. 

رئال باید دو هفته دیگر راهی بلژیک شود تا دیدار برگشت را 

برابر این تیم برگزار کند و با توجه به تساوی 2–2 دو تیم در 

دیدار رفت، آنها اصلا دوست ندارند درحالی که صعودشان 

قطعی نیست، پا به این مسابقه بگذارند. 

رئال شنبه شب در لالیگا موفق شد رئال سوسیه داد را 3 بر 

یک شکست دهد و همچنان هم امتیاز بارسای صدرنشین 

در جدول باقی بماند. نکته منفی این مسابقه برای زیدان هو 

شدن گرت بیل، ستاره ولزی اش توسط تماشاگران خودی 

بود. حواشـــی اخیر بیل در برنابئو باعث شده رابطه اش با 

هواداران به شدت بد شود و اگر در دیدار امشب دوباره نیاز 

به اســـتفاده از او باشـــد، احتمالا چنین واکنشی از سوی 

تماشـــاگران تکرار خواهد شـــد. زیدان در نشست خبری 

پیش از این دیدار درباره بازی امشـــب گفت: »می خواهیم 

باز هم نمایشی خوب ارائه کنیم. این دیدار اهمیت زیادی 

برای ما دارد و می خواهیم در فرم مطلوب باشیم. شرایط ما 

نسبت به بازی رفت تغییر کرده و باید برای کسب برد و قطعی 

کردن صعودمان برابر حریف قرار بگیریم. پاری سن ژرمن در 

ایـــن فصل اکثرا در بازی هایش پیروز بوده و یکی از بهترین 

تیم های کنونی فوتبال جهان است.«

او همچنین درباره حضـــور احتمالی امباپه در رئال مادرید 

افـــزود: »او در این بازی به عنوان یکی از رقبا رودرروی ما قرار 

می گیرد. درحال حاضر برای من مهم این است که بتوانیم 

برای رویارویی با او آماده باشـــیم و اجازه ندهیم روی دروازه 

ما خطرساز شود. من سال هاست او را می شناسم. از همان 

ابتدا عاشق بازی و شخصیتش شدم. فعلا که در تیم حریف 

حضور دارد و چیز بیشتری نمی توانم بگویم.«

آمار ضعیف برابر اسپانیایی ها

درمقابل شـــاگردان توماس توخل بـــا خیالی راحت راهی 

مادرید می شوند. آنها صعودشان قطعی شده و حتی با یک 

تساوی هم می توانند از صدرنشینی خود در گروه مطمئن 

باشـــند. این هشتمین فصل پیاپی اســـت که این تیم در 

مرحله گروهی لیگ قهرمانان حضور دارد، اما از سال 1995 

تاکنون نتوانســـته اند به نیمه نهایی این مسابقات برسند 

و با وجود هزینه های زیادی که در ســـال های اخیر انجام 

داده اند، اما در سه فصل گذشته از مرحله یک هشتم نهایی 

بالاتر نرفته انـــد. این نتایج برای تیمی که در لیگ داخلی 

بی رقیب اســـت و هر سال با اقتدار قهرمان می شود، اصلا 

خوب نیســـت و مسلما هدف آنها از خرید ستاره های بزرگ 

فوتبال جهان قهرمانی در اروپا بوده است. 

آنها در ابتدای هفته با دو گل از ســـد لیل گذشتند تا با 9 

امتیاز برتری نسبت به تیم دوم جدول و تفاضل گل مثبت 

22 صدرنشـــین بلامنازع لیگ فرانسه باشند. آمار این تیم 

برابر تیم های اســـپانیایی اصلا خوب نبوده و در 10 بازی 

اخیر تنها 2 برد برابر آنها کسب کرده اند و البته هر 5 بازی 

اخیرشان در اسپانیا را باخته اند. 

در دیگـــر دیـــدار مهم امشـــب یوونتوس در خانـــه میزبان 

اتلتیکومادرید اســـت. یووه صعود خود را به دور بعد قطعی 

کرده، اما اتلتیکومادرید کـــه 3 امتیاز با این تیم فاصله دارد 

برای رسیدن به صدر نیاز به سه امتیاز این دیدار دارد. کریس 

رونالدو، ستاره یووه با پایان مصدومیتش به این دیدار می رسد، 

اما داگلاس کاســـتا و ماتیاس دی لیخت این بازی را به دلیل 

آسیب دیدگی از دســـت داده اند.  در دیگر دیدارهای امشب 

گالاتاسرای میزبان بروخه بلژیک است، لوکوموتیو با بایرلورکوزن 

دیدار می کند. بایرن مونیخ در زمین ستاره سرخ بلگراد به مصاف 

این تیم می رود، آتالانتا با دیناموزاگرب، منچسترسیتی با شاختار 

دونتسک و تاتنهام با المپیاکوس بازی می کنند. 

حســـن رنگرز، سخنگوی فدراسیون کشتی دیروز در سالن 

جلســـات کمیته ملی المپیک نشست خبری خود را برگزار 

کرد تا پاســـخگوی سوالات خبرنگاران باشد. او ابتدا درباره 

تصمیم اتحادیه جهانی کشـــتی مبنی بر تعویق رقابت های 

جام جهانی در ایران گفت: »با توجه به جلســـه روز گذشته 

کمیته اجرایی اتحادیه جهانی کشتی در استانبول، اتحادیه 

جهانی شـــب گذشته ایمیلی به فدراسیون کشتی ارسال و 

مسابقات جام جهانی کشتی فرنگی را تعلیق کرد. فدراسیون 

کشـــتی بلافاصله مذاکرات با نهادهای داخلی و اتحادیه 

جهانی را آغاز کرد. امیدواریم شاهد برگزاری این رقابت ها در 

تهران باشیم. تمامی استانداردهای مدنظر اتحادیه جهانی و 

تجهیز و استانداردسازی سالن 12 هزار نفری آزادی و جوایز 

دلاری تیم های برتر فراهم شـــده و آماده ایم به بهترین شکل 

این مسابقات را انجام دهیم، اما تعلیق این مسابقات خارج 

از اراده فدراسیون است و در تلاشیم پایان هفته میزبان این 

مسابقات باشیم.« 

    تغییر برنامه ها

رنگـرز درمـورد تغییـر برنامه هـای تیـم ملـی کشـتی فرنگـی 

بـا توجـه بـه تعویـق جام جهانـی تصریـح کـرد: »در راسـتای 

آماده سـازی تیـم ملـی، مـا مسـابقات قهرمانـی کشـوری و 

انتخابـی جـام تختـی را برگزار می کنیـم. جدی ترین مرحله 

انتخابی تیم ملی، جام تختی است که دوم تا چهارم بهمن 

در اسـتان فـارس برگـزار خواهـد شـد. 25 تـا 27 بهمـن نیز 

رقابت هـای رنکینـگ دار ایتالیـا را در پیـش داریـم. بـا توجـه 

بـه مطالعـات و بررسـی های کادرفنـی، ماحصـل مسـابقات 

برگزار شـده و براسـاس محاسـبه هزینه و اینکه آیا حضور ما 

در مسابقه رنکینگ دار، سر وزن قانونی منافعی برای کشتی 

ما دارد، درمورد حضور در این رقابت ها تصمیم گیری خواهد 

شـد. ضمن اینکه تیم جوانی را به مسـابقات قهرمانی آسـیا 

در چین اعزام می کنیم و پس از آن نیز مسـابقات گزینشـی 

اول در چیـن و دوم در بلغارسـتان را در پیـش داریـم. تعویـق 

جام جهانـی برنامه هـای کادرفنـی را تغییر نمی دهد، چراکه 

مسـابقات جـام جهانـی و باشـگاه های جهـان در مسـیر 

آماده سـازی تیـم ملـی تعریف می شـد.« 

    تلاش برای برگزاری جام جهانی

وی درمورد چگونگی دفاع فدراســـیون کشـــتی از تعویق 

جام جهانی کشتی فرنگی در تهران، تصریح کرد: »تا جلسه 

دیروز در اســـتانبول هیچ صحبتی مبنی بـــر لغو یا تعویق 

جام جهانی مطرح نبود، پیش از آن تیم مجارستان به دلایل 

فنی 10 روز قبل انصرافش را اعلام کرد و با توجه به مکاتبات 

اتحادیه جهانی تیم چین جایگزین مجارســـتان شد. دو روز 

قبـــل نیز ایمیل ژاپن را دریافت کردیم که به دلیل داشـــتن 

جلسه ای غیرمنتظره حضورشان در تهران منتفی است. آنها 

هم عذرخواهی مکتوب شان را اعلام کردند. کوبا از حضورش 

خبر داده بـــود. برنامه پروازی تولیخانوف به عنوان نماینده 

اتحادیه جهانی اعلام شده بود. همچنین این اتفاق درمورد 

دو مدرس آلمانی و مصری نیز صورت گرفته بود. اما اتفاقی 

که روز شـــنبه رخ داد، باعث تعویق مسابقات شد. با وجود 

این فدراسیون کشتی خود را ملزم می داند که تمام تلاشش 

را برای برگزاری رقابت ها در موعد مقرر در تهران انجام دهد. « 

رنگرز در پاسخ به سوالی مبنی بر برگزاری جام جهانی تاکید 

کرد: »برگزاری جام جهانی و میزبانی آن برنامه ای بود که از 

ســـوی فدراسیون گذشته در دســـتور کار ما قرار گرفت و ما 

باید علی  رغم میل باطنی مان جام جهانی را که جزء تعهدات 

فدراسیون گذشـــته بود، برگزار می کردیم. اتحادیه جهانی 

کشتی موکدا برگزاری مسابقات در ماهشهر را نپذیرفت و قرار 

شـــد در تهران میزبانی کنیم. تیم های خوبی هم قرار شد به 

مسابقات بیایند. تیم روسیه 3، 4 کشتی گیر نام آشنایش را 

در لیست اعزامی به تهران قرار داد. کوبایی ها هم با چند تن 

از ستارگان شان می آمدند. قطعا اگر مسابقات در تهران نبود، 

ما هم تیم جوان مان را به خارج از کشور اعزام می کردیم، اما 

میزبانی از جام جهانی یک سری توقعات ایجاد می کرد و ما 

مجبور بودیم تیم اصلی مان را در مسابقات شرکت دهیم.« 

    ایمیلی به اتحادیه جهانی نداده ایم

سخنگوی فدراسیون کشتی درخصوص اینکه گفته می شود 

فدراسیون کشـــتی ایمیلی به اتحادیه جهانی درخصوص 

لغو میزبانی از جام جهانی فرستاده، خاطرنشان کرد: »این 

موضـــوع را قویا رد می کنم؛ چنین بحثی نبوده. در یک ماه 

گذشته تمام اقدامات ما برای برگزاری مسابقات انجام شد و 

فرستادن ایمیل دور از ذهن است.« 

سخنگوی فدراسیون کشتی همچنین درخصوص حمایت 

فدراســـیون کشتی از حمید ســـوریان برای کسب کرسی 

بین المللـــی در اتحادیه جهانی گفت: »حمید ســـوریان 

مهم ترین چهره بین المللی کشـــتی ماست که تمام دنیا به 

وی احترام می گذارد. امیدوار هستیم با او یکی از کرسی های 

بین المللـــی را دریافت کنیم. در ایـــن خصوص مجموعه 

جلساتی با لالوویچ، مامیاشویلی و فدراسیون های آسیایی 

و اروپایی برگزار شده، اما ظرفیت فدراسیون کشتی و قدرت 

چانه زنی اش برای دریافت کرسی های بین المللی محدود 

است و ما نیاز به حمایت دستگاه های دیگری علاوه بر وزارت 

ورزش و کمیته ملی المپیک همچون وزارت خارجه را داریم 

تا قدرت چانه زنی مان در دســـتگیری کرســـی بین المللی 

ارتقا یابد.« 

    فعلا امکان واگذاری خانه کشتی را نداریم

رنگرز با اشاره به واگذاری خانه کشتی شماره 2 به فدراسیون 

جودو خاطرنشان کرد: »درصورت تجهیز هتل آکادمی، کشتی 

عملا نیازی به ســـه خانه کشتی ندارد و ما اگر بتوانیم به هر 

رشـــته ای کمک کنیم، این کار را انجام خواهیم داد. منتها 

واگذاری خانه کشـــتی درموقع تکمیل هتل آکادمی اتفاق 

خواهد افتاد. هتل آکادمی کشتی تاکنون 85 درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته، اما بنابر دلایلی کار متوقف شده و باید کار 

عمرانی کامل و بعد تجهیز این مجموعه صورت بگیرد که هزینه 

قابل ملاحظه ای را به خود اختصاص می دهد، ما می توانیم در 

وقت تجهیز و تکمیل این مجموعه اردوهای 5 رده سنی آزاد 

و فرنگی مان را آنجا برگزار کنیم. ضمن اینکه درحال حاضر 

ساختمان اداری فدراسیون در خانه کشتی شماره دو مستقر 

شده است و مادامی که هتل تجهیز و قابل بهره برداری نشود 

و ما نتوانیم ســـاختمان اداری فدراسیون را به مکانی که در 

شأن فدراسیون باشد، انتقال دهیم، امکان واگذاری وجود 

ندارد.«  سخنگوی فدراسیون کشتی درخصوص مسابقات 

رنکینگ داری که تیم ملی کشتی آزاد نیز در آن شرکت خواهد 

کرد، تاکید کرد: »رقابت رنکینگ دار را انتهای دی ماه در ایتالیا 

و پیتلانسکی لهستان را اواخر خردادماه در هر دو رشته آزاد 

و فرنگی پیش رو داریم. کادرفنی هر دو رشته برنامه هایشان 

را اعلام کرده اند و اردوی تیم ملی آزاد نیز از 5 آذر )امروز( در 

مجموعه رضایی مجد آغاز خواهد شد. علت اینکه تیم ملی 

آزاد تا امروز اردویی نداشته، این است که تمامی سرمایه های 

فنـــی ما درگیر لیگ بودند و برگزاری اردو با برنامه های لیگ 

تداخل داشت.« 

نبرد    انتقامـی
 در   برنابئو

رنگرز: فعلا به خانه شماره 2 کشتی نیاز داریم

موافق میزبانی جام جهانی نیستیم اما تلاش می کنیم برگزار شود

پیروزی تکواندوکاران دانشگاه آزاد با جوانانش
تیم تکواندوی دانشـــگاه آزاد اســـلامی در هفته ششم لیگ برتر جوانان و 

بزرگسالان کشور به مصاف یزدان گیلان رفت و در پایان موفق شد این تیم 

را با نتیجه 6 بر 2 شکست دهد تا به احتمال زیاد در یکی از رتبه های چهارم 

یا پنجم جدول قرار بگیرد.   به این ترتیب تکواندوکاران دانشگاه آزاد اسلامی 

با این پیروزی صاحب یک باخت، 2 مساوی و 3 برد از رقابت های لیگ برتر 

شدند و در 2 هفته پایانی باید به مصاف 2 تیم قدرتمند پاس و کن بروند. 

ورزش دانشگاه
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کولاکوویچ 10 آذر بر می گردد
ایگور کولاکوویچ، سرمربی تیم ملی والیبال روز یکشنبه 10 آذر به تهران می آید. 

مرحله اول اردوی آماده سازی ملی پوشان برای مسابقات انتخابی المپیک، از روز 

چهارشنبه 13 آذر آغاز خواهد شد، درحالی که زمان حضور بازیکنان لژیونر در 

اردوی تیم ملی هنوز مشخص نیست. منابع غیررسمی از احتمال لغو مسابقات 

لیگ برتر داخلی به بهانه برگزاری اردوهای تیم ملی خبر می دهند.   مسابقات 

والیبال انتخابی المپیک در آسیا، 17 تا 22 دی سال جاری در جیانگمن چین 

برگزار خواهد شد و تیم ملی والیبال کشورمان با تیم های چین، قزاقستان و 

چین تایپه هم گروه است. با توجه به میزبانی ژاپن در المپیک و برتری تیم ملی 

والیبال ایران در آسیا بسیاری از کارشناسان، ایران را شانس اول صعود به المپیک 

در این مسابقات می دانند. 

حذف کمانداران ایران در قهرمانی آسیا
در ادامه مسابقات تیراندازی با کمان قهرمانی آسیا در تایلند، کمانداران کشورمان 

در ماده میکس کامپوند به مصاف حریفان خود رفتند. تیم میکس کامپوند با 

ترکیب ویدا حلیمیان و نیما محبوبی در نخستین دیدار خود در مرحله حذفی با 

نتیجه 154 بر 138 مقابل ویتنام به پیروزی رسید و به جمع هشت تیم نهایی راه 

یافت. تیم ایران در مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه 154 بر 152 مقابل مالزی 

شکست خورد و از گردونه مسابقات کنار رفت.  تیم میکس ریکرو ایران با ترکیب 

رضا شبانی و نیلوفر علیپور در دور دوم مسابقات مرحله حذفی با نتیجه 5 بر 4 

مقابل مالزی شکست خورد و از گردونه مسابقات کنار رفت. 

شعبانیان: شانسی برای رسیدن به المپیک نداریم
میترا شعبانیان، سرمربی تیم ملی والیبال بانوان در گفت وگو با تسنیم اظهار 

داشت: »زمان بسیار کمی برای آماده شدن و حضور در مسابقات کسب سهمیه 

المپیک داریم و به دلیل وجود رقبای سخت و قدرتمند شانسی برای کسب سهمیه 

المپیک نداریم.«  وی افزود: »با تیم جوانان در این رقابت ها شرکت می کنیم تا 

تجربه کسب کنند، البته این تصمیم به معنای حذف بزرگسالان نیست.«   سرمربی 

تیم ملی والیبال گفت: »مسابقات 17 دی ماه در کشور تایلند برگزار می شود و 

رقابت اصلی میان تیم های تایلند و کره جنوبی است. قزاقستان، چین تایپه، 

استرالیا، اندونزی و ایران نیز دیگر تیم های شرکت کننده در این رقابت ها هستند.« 

وی درباره برگزاری اردوهای تیم ملی گفت: »امروز به فدراسیون والیبال می روم 

تا درباره اردوهای تیم ملی تصمیم گیری کنیم. با توجه به برگزاری مسابقات لیگ 

برتر باید شرایط بازیکنان و باشگاه ها را در نظر بگیریم تا به ورزشکارانی که در 

لیگ برتر حضور دارند، لطمه نخورد.« 

منهای فوتبال

سه شنبه ۵ آذر ۱۳۹۸   شماره ۲۹۱۶

کلوپ: توپ طلا حق فن دایک است
با نزدیک شدن به زمان اعلام برنده توپ طلای فرانس فوتبال در سال 2019، 

بحث  درباره اینکه کدام یک از 30 نامزد کسب این جایزه بیش از همه لایق آن 

است، داغ شده است.  درحالی که برخی معیار بردن توپ طلا را عملکرد انفرادی 

بازیکنان و به همین دلیل مسی را گزینه ای شایسته تر برای کسب این جایزه 

می دانند، یورگن کلوپ، سرمربی آلمانی تیم فوتبال لیورپول معتقد است که 

فن دایک باید امسال مهم ترین جایزه انفرادی دنیای فوتبال را کسب کند.  کلوپ 

گفت: »اگر قرار باشد توپ طلا را به بهترین بازیکن هر نسل از فوتبال بدهید، باید 

همیشه آن را به لیونل مسی بدهید، چون او بهترین است، اما اگر معیار، عملکرد 

هر بازیکن در طول یک فصل باشد، آن وقت باید توپ طلا را به فیرجیل بدهند. 

من دقیقا نمی دانم سازوکار انتخاب برنده توپ طلا چیست، اما طوری که من به 

قضیه نگاه می کنم این است که امسال این جایزه حق فن دایک است. اگر از من 

بپرسید بهترین بازیکن تمام ادوار کیست، می گویم لیونل مسی، اما اگر بپرسید 

بهترین بازیکن فصل گذشته کیست، می گویم فیرجیل. ببینیم چه می شود.« 

سولشر: می خواستم همه بازیکنان را تعویض کنم
اوله گنار سولشر، سرمربی منچستریونایتد پس از تساوی 3–3 تیمش برابر 

شفیلدیونایتد، گفت: »تیم من در نیمه نخست عملکرد اصلا خوبی نداشت و 

به همین خاطر خیلی عصبانی و ناامید بودم. باید کاری می کردم. می خواستم 

تمام بازیکنان تیمم را تعویض کنم. مساله به تاکتیک بر نمی گشت. ما در نیمه 

نخست اصلا نمی خواستیم فوتبال بازی کنیم. انگار دوست نداشتیم در این 

دیدار برنده شویم. در نیمه دوم سطح فوتبالی ما خیلی بهتر شد و توانستیم بر 

جریان بازی مسلط شویم و حتی می توانستیم برنده نیز از زمین خارج شویم 

ولی بازی با تساوی به پایان رسید.«  سرمربی نروژی منچستریونایتد در ادامه 

صحبت های خود افزود: »فکر می کنم چیزهای زیادی از این دیدار یاد گرفتیم 

و حداقل اینکه بدون ترس بازی کنیم و فوتبال جسورانه ای ارائه کنیم. نباید 

بترسیم. نمایش ما در نیمه نخست اصلا در حد و اندازه های یونایتد نبود.« 

مصدومیت یک ماهه هافبک اینتر
نیکو بارلا که در جریان برتری 3 بر صفر شنبه شب اینتر در خانه تورینو در هفته 

سیزدهم از مسابقات سری A ایتالیا دچار مصدومیت شد، برای مدتی به دور از 

میادین خواهد بود. باشگاه اینتر با انتشار بیانیه ای اعلام کرد هافبک ایتالیایی اش 

از ناحیه زانو دچار پیچ خوردگی شده است و آزمایش ها نشان داده بخشی از 

غضروف زانوی این بازیکن آسیب دیده و نیاز به عمل جراحی دارد. بارلا که این 

فصل در 17 بازی از رقابت های مختلف برای نراتزوری به میدان رفته، 2 گل به 

ثمر رسانده و 3 پاس گل هم ساخته است. براساس گزارش شبکه تلویزیونی 

اسکای اسپورت ایتالیا، بارلا به خاطر این مصدومیت به مدت یک ماه به دور از 

میادین خواهد بود که این خبر بدی برای آنتونیو کونته خواهد بود که تیمش 

رقابت نزدیکی با یوونتوس برای کسب عنوان قهرمانی سری A ایتالیا دارد و در 

کنارش تلاش می کند از مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا صعود کند. 

فوتبال اروپا
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

ورزش

گریزمان: رابطه ام با مسی بهتر خواهد شد

آنتوان گریزمان در مصاحبه با سایت یوفا درباره رابطه اش با لیونل مسی و 

لوییس سوارز و شرایطش در بارسلونا صحبت کرد. مهاجم فرانسوی 

گفت: »من درواقع خجالتی هستم و برای صحبت با دیگران 

مشکل دارم. آدمی نیستم که گفت وگو را شروع کنم، چون خیلی 

خجالتی هستم. لوییس، لئو و من همدیگر را می شناسیم و با هم 

شام خوردیم. رابطه ما با گذشت زمان هم بهتر خواهد شد. 

مسی بازیکنی است که در 40 سال آینده مشابهش 

را نخواهیم دید. تنها می توانیم از فوتبالش لذت 

ببریم، چه هم تیمی اش باشیم یا هواداری که در 

جایگاه حاضر است یا سرمربی اش، چون با توپ به 

نحو فوق العاده ای کار می کند. تماشای بازی اش مانند 

بازی کردن در کنارش لذتبخش است. « 

کین: با مورینیو  انگیزه ما بیشتر شد

هری کین، مهاجم انگلیسی تاتنهام درباره تغییر و تحولات در تیم خود و شرایطی که 

برای آینده فوتبالی اش متصور است، گفت: »من قبلا هم این موضوع را 

تاکید کردم که به دنبال قهرمانی هستم و به هر حال بعد از رفتن پوچتینو و 

آمدن مورینیو این حرف ها هم بیشتر می شود. من هفته گذشته با پوچتینو 

دیدار داشتم. او در تاتنهام تلاش های زیادی کرد و میراث خوبی از 

خود به جای گذاشت. حالا مورینیو به تیم اضافه شده است. او 

یک مربی ذاتا برنده است و هر جا رفته، توانسته قهرمانی به 

دست بیاورد.«  او در ادامه صحبت های خود گفت: »وقتی 

هم که پوچتینو در تیم بود ما همین  انگیزه و عطش را 

برای قهرمانی داشتیم ولی وقتی مربی بااعتباری چون 

مورینیو به تیم اضافه می شود  انگیزه و اعتمادبه نفس ما برای 

رسیدن به قهرمانی بیشتر می شود.« 

هازارد: تلاش می کنم امباپه به رئال بیاید

ادن هازارد، ستاره بلژیکی رئال مادرید در گفت وگو با نشریه فرانسوی لوپاریسین 

درباره احتمال حضور کیلین امباپه، مهاجم پاری سن ژرمن در برنابئو 

طی سال های آینده سخن گفت. هازارد می گوید: »امباپه بازیکن 

بااستعدادی است. تا چند سال دیگر، او قطعا بهترین بازیکن دنیا 

خواهد بود. بازیکنان زیادی هستند که می توانند این عنوان را 

کسب کنند، اما اگر امباپه بتواند با همین روند فعلی به کارش 

ادامه دهد، قطعا به یکی از بهترین بازیکنان دنیا تبدیل 

خواهد شد. یک فوتبالیست همیشه رویای بازی در کنار 

بهترین ستاره های دنیا را دارد. اگر همین فردا بگویند 

که من می توانم کیلیان را به رئال مادرید بیاورم، حتما دست 

به کار خواهم شد، اما من تصمیم گیرنده و تعیین کننده نیستم و فکر 

نمی کنم برای خرید بازیکن، کسی نظرم را بپرسد.« 

رویارویی رئال و پاری سن ژرمن در لیگ قهرمانان اروپا


